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Zapisnik 

Sa VIII (osme) redovne sednice Skupštine opštine Dragaš, održane: 30.08.2024. 

 

Dnevni red 

 

1. Usvajanje zapisnika sa VI i VII sednica; 

2. Usvajanje Pravilnika o upravljanju otpadom; I 

3. Eventualno. 

 

Arijeta Skeraj: Pozdrav predsedniče, pozdrav svim članovima Skupštine, pozdrav medijima, pozdrav 

svima prisutnima! Dobrodošli na osmu redovnu sednicu za 2024. godinu Skupštine opštine Dragaš! 

Vjerujem da ste svi prihvatili materijal. Pre nego što stavimo dnevni red na glasanje, ima li ko da uzme 

reč? 

Nexhat Selaj: Hvala vam, predsedavajuća! Pozdrav predsedniče, delegati i prisutni! Pošto je početak 

kalendarske školske godine 2024/2025, pored ove dve tačke i treće, eventualne koju ste predvideli, ja, 

kao poslanik, u okviru PDK, Filijala u Dragašu, predlažem da se ima na dnevnom redu još jednu tačku: 

Početak kalendarske školske godine 2024/2025. Hvala vam! 

Nedzmidin Sejdilar - Pozdrav svima, ja sam došao za ovu govornicu da pitam predsedavajuću, da li vi 

spremate ove sednice i da li vi odlučujete kada će se održati sednica skupštine i sa kojim dnevnim 

redom. Ili vam neko to servira. Vi ste sami rekli da nikada petkom nećete organizovati sednice 

skupštine. Vi ste rekli da nikada nećete organizovati sednice skupštine tokom Petka. Interesuje me 

zašto. 

Uran Halimi: Pozdrav poštovani delegati, mediji, građani naše opštine, kao i svi prisutni! Pošto je reč 

o dnevnom redu, želim da se dotaknem jednog veoma važnog i vrednog pitanja. Nešto ranije sam 

podnio zahtev za uvid u službenu dokumentaciju, a tražio sam i da mi se dostave svi računi za 

održavanje vozila opštine. Ovo je i zakonom ugroženo, kao što znate, poštovani delegati. Računi su 

uručeni, a koliko sam vidio, samo u periodu april-jul 2024. godine održavanje vozila Opštine ima 

prilično velike troškove, u najmanju ruku zapanjujuće. Vrijednost je negdje oko 53 hiljade osamsto 

pet... 

Arijeta Skeraj: Uran, izvinjavam se, ali imate li nešto na dnevnom redu? 

Uran Halimi: Da, što se tiče dnevnog reda, molim vas ne prekidajte me! Odnosno, pokriva troškove do 

53.805 eura. Od toga sam primijetio da nas je održavanje džipova dosta koštalo. Ranije mi je bivši 

direktor Uprave rekao da mnogo uživam u džipovima, nisam znao zašto on uživa u njima, ali kada sam 

uputio ovaj zahtev za uvid u službenu dokumentaciju, video sam i shvatio zašto on uživa. Drugi je da 

mi u opisu vozila nisu dali nikakve detalje, ni registarske tablice ni ništa, samo su dali detalje o 

karakteristikama ovih džipova. Od tih faktura koje bih mogao spomenuti, četiri su fakture koje dostižu 

cifru od skoro 2000 eura svaka. Jedno istraživanje i jedno zapažanje koje sam vidio je da... 

Arijeta Skeraj: Izvinjavam se, Uran, šta je to što trebaš da navedeš kao zahtev? Onda imamo eventualno, 

sada smo samo na dnevnom redu. Molio sam te, ako imaš nešto na dnevnom redu! 

Uran Halimi: U redu! Primijetio sam da su Fordu iz 2019. zamijenjeni zadnji amortizeri. Imam auto iz 

2001. i jedan iz 2013. godine na kojima nikada u zivotu nismo menjali amortizere. Međutim, uočivši 
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ove fakture, možda su, po mom mišljenju, sumnjive, trebalo bi ih dokazati. Zato predlažem kao tačku 

dnevnog reda da se formira komisija koja će ispitati održavanje vozila opštine Dragaš, odnosno 

održavanje svih vozila, a ne samo jednog odeljenja. Hvala vam puno! 

Arijeta Skeraj: Hvala, da li još neko želi da razgovara? Ako ne, onda smo imali dva prijedloga. Prvi 

predlog je bio početak školske 2024/25 godine od strane Nedžata Selaja, a drugi predlog je bio 

formiranje komisije za održavanje automobila. Idemo odvojeno. Ko je za dodavanje boda za početak 

školske 2024/25. Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 25 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, i ova 

tačka ulazi na dnevni red. Tačku koju je Urani predložio je formiranje komisije koja bi istražila 

održavanje automobila. Ko je za ovo? 

Bedžet Dželadini: Poštovani predsedavajući, poštovani delegati, mediji, predstavnik OEBS-a! Želim 

uspjeh ovoj sjednici Skupštine! Predlažem da svi delegati glasaju o formiranju komisije. 

Samidin Dželadini: Dragi prisutni, sve vas pozdravljam! Delegati imaju pravo da predlažu šta god žele. 

Moramo raditi sa zakonom. Neću ulaziti da li je to naše ili ne, jer se to mene ne tiče. Hteo sam upravo 

za formiranje komisije. Formirali smo i druge komisije. Uran Halimi, jesmo li izvršili svoju dužnost? 

Ne, ostavili smo ga na pola puta. Sumnjam da smo mi ti koji na pola puta napuštamo posao. Molim 

vas, jednom zauvek završite posao koji smo započeli, nastavićemo ovo, ali sumnjam da nemamo 

nikakvu odgovornost, ne radimo svoj posao. Žao mi je, već dvije godine formiramo komisije, a posao 

smo ostavili na pola. I ja sam član. A vi ste predsjednik Komisije. 

Arijeta Skeraj: Hvala, gospodine Dželadini! Dakle, ko je za uvođenje prijedloga Urana Halima? Ima li 

prigovora? Uzdržanih? Sa 26 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, i ova tačka je uvrštena na dnevni 

red. Zatim glasamo o dnevnom redu sa ova dva prijedloga. Ko je za dnevni red sa ove dvije dodane 

tačke? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 26 glasova za, nula protiv i nula suzdržanih, usvajamo dnevni 

red. 

Uran Halimi: Gospodine Dželadini, hvala vam puno na podsetniku, ali nisam to izbacio iz glave. 

Komisija za istragu plata je komisija koja ima mandat i mandat do kraja ove vlade. Ne mislim da si me 

zanemario, pogotovo kad sam zadnji put imao više materijala. Od septembra nastavljamo ovu Komisiju 

i zajedno ćemo istražiti svaku primjedbu koju obično pogađate. Ja sam predsjednik Komisije, u 

koordinaciji sa vama, plaćamo poreze od septembra, vrlo brzo smo to zaključili. Ali nećemo ponovo 

stati, do kraja vlade, čak i ako napišemo izvještaj za period koji je prošao do danas, ili kad god ova 

Komisija završi, imamo mandat do kraja vlade, vjerujem da ćemo se ponovo Skupština nas ne 

produžava, jer mi imamo mandat sa Skupštinom. Dakle, komisija se nastavlja! 

Arijeta Skeraj: Onda, da krenemo od prve tačke: Usvajanje zapisnika sa VI i VII sastanka. Želi li neko 

razgovarati? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 25 glasova 

za, 1 protiv i nula uzdržanih, usvajamo zapisnike sa VI i VII sjednice. Nastavljamo do druge tačke: 

Usvajanje Uredbe o upravljanju otpadom. 

Shpetim Hajredini: Pozdrav delegati, potpredsjednici, direktori i prisutni, sve vas pozdravljam! O ovoj 

Uredbi smo raspravljali na jednoj od prethodnih sjednica i na kraju je zatraženo i glasali smo da se 

odgodi za najbližu sjednicu. Danas imamo ovu Uredbu koja je za nas jako bitna i naravno da smo za 

dobro i čistoću ove zemlje. Da bi bila čistoća, naravno, moraju postojati i propisi. Neću puno 

raspravljati o svim člancima, ali ću naravno ići direktno na članke koji su promijenjeni i materijal je 

stigao u ponedjeljak, da ne bude greške. Dakle, idemo na stranicu 11 i član 14.3 – Proizvođač otpada 

je dužan da plaća račun za naknadu za otpad za svaki mjesec u godini, kao i tromjesečne rate u toku 

godine. I podijeljeno je, naravno – ono što mi u ekonomiji zovemo Q1, Q2, Q3 i Q4. Oni su od januara 

do marta; april-jun; jul-septembar i oktobar-decembar. Sa novim materijalom koji nam je tada donela 
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izvršna vlast, ova alternativa je izbrisana, potpuno nestala i vraćena na alternativu samo mesečnog 

plaćanja. Molim ga da mi navede razlog za ovu promjenu - normalno, ako predsjednik zna, dobro, ako 

ne zna onda predstavnik koji ima znanja u ovom pravcu, ili direktor. Član 14.5 kaže: Svi članovi 

porodice koji su na socijalnoj pomoći, kao i sve vjerske ustanove, oslobođeni su plaćanja otpada. U 

materijalu koji nam je dostavljen u ponedjeljak, ko je pročitao znamo da je i ovaj članak uklonjen. Zašto 

je došlo do ovog odlaska, još čekam odgovor. Poštovana predsjedavajuća, poštovani direktore, također 

vjerujem da je većina odbornika pročitala i cijene koje su naplaćivane građanima i privredi, a koje su 

promijenjene u odnosu na prethodnu Uredbu koju smo imali. I to sa Pravilnikom o materijalu koji nam 

je prvi put poslat. Dakle, poštovani građani, poštovana izvršno, stope takse za smeće, mjesečne stope - 

5,50 porodična jedinica/stanovnik; 4,50 individualno; i 20 eura za nerezidente. Ovdje je napravljen 

propust za koji smatram da ga treba promijeniti. Mesečne naknade, prve dve treba da ostanu kao 

mesečne, dok drugu naknadu, nerezidentnu/stranu 20 evra, treba promeniti i označiti kao godišnja 

naknada. Ako se ne varam, stranci ne bi trebali plaćati 20 eura mjesečno, već bi trebali imati godinama. 

Vjerujem da je tako bilo, da se zabilježi i podijeli, ne mjesečna naknada, da ne ostane, nego da se 

prebaci na godišnju da se zabilježi. Moguće je da ovaj propust nije namjerno napravljen – vjerujem – 

pošto se podrazumijeva da je to godišnja naknada za strance, ali naravno u materijalu to treba 

napomenuti i ne nalaziti se u istom dijelu kao i mjesečne naknade. za rezidentne porodice i pojedince. 

Morate napraviti ovo poboljšanje i tokom glasanja ono se više neće pojavljivati. Dalje, znate da je na 

prošloj sjednici, kada smo raspravljali o ovoj Uredbi, moj kolega Dritoni napravio izmjene u tarifama. 

Oni koji nisu uzeti u obzir u novom materijalu su dodani, još više povećani. Ne znam sad, možda nam 

rastu plate, a rastu i troškovi. Ali, smatram da to nije razumno, naši građani su prilično zauzeti. 

Preduzeća takođe imaju dosta tereta. Mi smo tu zbog objekata, da im olakšamo situaciju, a ne da ih 

dodatno sužavamo i opterećujemo. I ja sam dao svoje prijedloge, ali ne želim to odmah uzeti od svog 

kolege. Neka izađe i da svoj prijedlog promjene cijena, a ja ću nastaviti do posljednje tačke koju imamo 

nakon u prvom materijalu, do primjedbi. U novom materijalu ga nemate. Tako su vjerski objekti nekada 

bili oslobođeni naknade za odvoz otpada, sada se ne uklanjaju i plaćaju. Ja ću, poštovana 

predsedavajuća, poštovani sabornici, ipak dati predlog koji sam dao na toj prvoj sednici kada smo 

raspravljali o ovoj Uredbi. Ali, naravno, dodaću i vjerske objekte, tako da i dalje budu oslobođeni 

plaćanja takse. Također, na toj sjednici sam rekao da treba osloboditi i porodice šehida, ratnih vojnih 

invalida i boraca. Ako smatramo da ovaj iznos koji će ove porodice učestvovati, stvara veliki finansijski 

jaz za preduzeće, onda smo tu, glasaćemo o budžetu, možemo i ovaj finansijski jaz prebaciti iz budžeta 

opštine i olakšati za građane, ma koliko malo mogli da uradimo za njih. Vjerovatno nije, vjerujem, 

veliki porast za dio porodica, ali za značajan dio građana naše općine ovo povećanje je dovoljno. Stoga, 

poštovana predsjedavajuća, razmotrite moj prijedlog i stavite ga na glasanje. Uvjeren sam da moje 

skupštinske kolege razmatraju moj prijedlog i ne vjerujem da će biti protiv. Svi smo za dobrobit građana 

i svi smo za dobrobit privrede. Tu smo da podržimo preduzeća i građane. Stoga očekujem podršku i 

vjerujem da će ovaj moj prijedlog proći. Hvala vam! 

Driton Ademi: Hvala! Pozdrav svima! Zatim, kako je rekao moj kolega Shpetim, o stvarima o kojima 

je govorio, vjerskim objektima. Imam još jedan predlog. Imamo i partijske kancelarije koje – ni sami 

ne znamo, bez tačaka potpisa – kad ih imamo bez dugova, kao vi koji ste na vlasti, kao mi, ne znamo, 

dobili su račune koji zar ni ja nikad nisam bio bez računa. Nisam dobio račun već tri godine, račun je. 

Koliko sam godina bez računa? I ovi objekti su dobri, pošto su u sastavu Opštine, ovi objekti se takođe 

otvaraju jednom u četiri godine, jedan mesec dnevno, bolje ih je besplatno učiniti ili povećati kao deo 

prognanika, tako da ne povećavaju se s platom, jer ove kancelarije nisu aktivne. E sad sam im davao 
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dugove jednom u četiri godine, mjesec dana radnih dana, čini mi se malo apsurdno. Neću puno 

vremena, preći ću na cijene koje predlažemo godinama. Predsjedavajući, još jedno pitanje ako je 

moguće, nisam siguran sa kojom smo Uredbom danas, ili sa Uredbom od utorka ili datumom kada je 

došla na početku, prije deset dana ili dvije sedmice. Oba imaju velike razlike, kao u cijeni, kao... onda, 

idem na prvi prijedlog, cijene. 5,50/stanovnik porodične jedinice, ne vidim da je razumno uopšte dizati 

cenu za porodicu, smeće dobijamo jednom nedeljno. Evo, kao što smo i prošli put predložili, bolje je 

ne mijenjati ovu cijenu, ostaviti je na 4,50 eura. Ovo su sve prijedlozi. Cijena po pojedincu - 4,50 eura 

- i cijena za nerezidente/imigrante - treba ostaviti godišnju, ali prošle godine smo imali 15 eura, od 20 

do 15 eura. Moj prijedlog je bio 15 eura godišnje za strance. Poslovi u prostorima od 1-30 m2, godinama 

sam predlagao da, ako ne povećamo cenu na 5,50 evra kao što je bilo prošle godine, tražio sam da ovaj 

predlog bude 1-50 m2, ali cena treba da bude isto - 5,50 eura. Odnosno da se poveća kvadrat, ali cena 

treba da bude 5,50 evra. Preduzeća sa prostorima od 51-100 m2, od 15 evra od pre tri dana, predložio 

sam prošli put - od 10 evra je bilo - predložio sam 8 evra. Danas će opet biti sa ovim prijedlogom 8, 

kao i prošli sastanak. Čak i za treće, firme sa prostorima preko 101 m2, ovde je bilo 15 evra, vi ste 

povećali na 21, ali ja sam i dalje za predlog od 12 evra. Cijena kontejnera po metru kubnom, prijedlog 

je 13 eura, prošle godine smo imali 10 eura, a danas je isti prijedlog, sa 10 eura. Čak i cijena kontejnera 

od 7 kubnih metara, od 50 do 40 eura. Počeću od škola, školarine se određuju na osnovu učenika i 

školskog osoblja. Od 15 m2 do 12 centi, ali i takse drugih službenih, lokalnih institucija, policijskih 

stanica, ambulanti, od 15 centi do 12 centi. Međutim, minimalna naknada za čišćenje grada - kao što 

sam rekao na prošlom sastanku - ovo je malo više luksuza, od 15 centi do 20 centi. Odnosno, 

povećaćemo ovo, za čišćenje ćemo povećati jer je malo luksuznije. Ovo su moji prijedlozi. Ne znam 

predsjedavajući, čak i vi Vlada, došli ste po građane, zapravo ovom Uredbom iz dana u dan otežavate 

život građanima. Dokle god unesete cenu kvadratura 50 m2, idete sa 15 na 21, ne vidim da je razumno 

da je povecate, ja placam 21 evro za 50 m2 mesecno smece. To su bili moji prijedlozi. Hvala vam! 

Jetmir Ajdini: Pozdrav svima! Što se tiče Uredbe o upravljanju otpadom, zaustavio bih se na čvrstom 

građevinskom otpadu. Naša opština trenutno nema deponiju za čvrsti građevinski otpad. Većina 

prisutnih zna da u većini sela postoje mjesta gdje se baca čvrsti građevinski otpad. Konkretno, govorim 

o selu Zgatar, ono je u dijelu Gjerman gdje je postavljena divlja deponija. Na jednoj od sjednica 

predložio sam da Općina reaguje i zatvori tu divlju deponiju, očisti to zemljište. Nemamo nikakvu 

reakciju. Mislim da je veoma hitno da Opština pronađe odgovarajući prostor za izgradnju deponije za 

čvrsti građevinski otpad. Smatram da je veoma hitno očistiti one površine koje su postale divlje 

deponije. Kada se ova deponija formira, hajde da nađemo način da očistimo te deponije koje su 

nelegalno postavljene, čak i većina privatnih preduzeća ih koristi vrlo lako, bez potrebe za plaćanjem, 

bez potrebe za bilo kim drugim, osim što odu i bace ih i zagađuju životnu sredinu. Hvala vam! 

Uran Halimi: Što se tiče ove tačke dnevnog reda, pošto ste se žalili još dok sam ja bio predsjedavajući, 

da se dešavaju razne promjene. Opet je stigao materijal sednice, pa dodatak-promena. Vi ste me, dragi 

delegati, više puta optuživali za izmjene dodatnog materijala. Mi, kao LVV, nećemo podržati ovu tačku 

dnevnog reda dok se ne završi i ne postane redovna tačka dnevnog reda bez izmjena. 

 

Shpetim Hajredini: Tada sam vjerovao da će Driton malo dotaknuti to pitanje, ali nije. Poštovani 

direktore, šta mislite zašto se, na primjer, stope poreza na otpad određuju na osnovu prostora objekta? 

Zašto niste otišli da ih definišete na osnovu poslovne aktivnosti. Možda je to objekat od 300 m2, ali ne 

baca nikakav otpad. Na primjer, postoji takav posao. Ili možda manje od jednog sedišta i naplaćujemo 

mi taj posao apsurdan iznos, to nije u redu. Treba raspraviti, malo pogledati propise drugih opština, da 
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dobijemo razuman šablon za našu opštinu. Stoga smatram da je ovdje napravljen propust i da nije 

razumno određivati količinu otpada na osnovu prostora objekta. Apsolutno sam protiv toga, kao što 

sam ranije rekao, objekat je možda jako veliki, ali za vas je to vrlo mali posao. Hvala vam! 

Samidin Dželadini: Poštovani delegati, pred nama je Pravilnik koji ima 17 strana. Uopšte ne 

raspravljamo o članovima, čak ni o formi i svrsi, o opštim odredbama. Sve smo ovo pročitali, ali o 

njima nismo raspravljali i uopšte ne raspravljamo. Ovo je vrlo dobro detaljno, jer mi glasamo za 

opštinsku povelju i to je veoma dobra povelja. Dosadašnji statuti su unapređeni i uzete su u obzir 

okolnosti i uslovi i napredak koji su do sada napravljeni, kao i primjedbe i slabosti koje su bile u 

prošlosti. Od ovih 17 stranica, samo posljednja stranica je uklonjena s novim prijedlogom. Dobili smo 

verziju na dvije stranice koja je, vjerovatno u koordinaciji sa kompanijom, naišla na razumijevanje, jer 

nam je zvanično stigla. Zapravo, služba Skupštine nas je sigurno dovela uz saglasnost i Vlade i 

nadležnih organa, oni su se sigurno dogovorili - nisam nadležan i ne moram da dajem odgovor za taj 

posao - ali , koliko sam sebe posmatrao, video sam da postoji harmonija, stav, zadnja strana, zapravo, 

o cenama, opravdava se sa dve strane koje su dodatno dodane, takođe su jako dobre. Ovo treba 

analizirati i ispitati. Što se tiče izuzeća, ako unosimo izuzeća, moramo uneti i druge kategorije. Nije u 

redu diskriminisati nekoga. Ili će se potpuno osloboditi, kako zakon Kosova predviđa, ko treba da bude 

izuzet, ili ako napravimo selekciju, onda zapravo vodimo političku kampanju. Nije dobro da mi kao 

Skupština činimo pogrešne korake. Hvala vam! 

Agron Gashi: Prije svega, pozdravljam vas na prisustvu! Zdravo, predsjedavajuća, predsedniče i sve 

ostale kolege! Pažljivo sam slušao neke preporuke mojih kolega, koji su dali svoje predloge u vezi sa 

cenama na koje bi građanin trebalo da odgovori. Samo želim da vas podsetim da je naša opština u 

kontaktu sa opštinom Prizren, Regionalnom kancelarijom Prizren, koja obuhvata pet celih opština i 

svaki put kada se sastanci održavaju u nastavku, takođe imamo predstavnika naše opštine koji učestvuje 

u radu . Odatle proizilaze prijedlozi i preporuke koje bi, parafrazirano, trebale imati barem sve općine. 

Smatram da su ove cijene u drugim opštinama već porasle, prošle su za još veći trošak. I, pod ovim 

mislim da trošak koji je utvrđen ima osnovu od Regionalne kancelarije Prizren, gde i mi učestvujemo 

u toj kancelariji. Stoga dajemo prijedloge i različite vrste cijena, ali uvijek moramo uzeti u obzir pravnu 

stranu, poređenje sa drugim opštinama, gdje smo i šta treba da radimo. Još jednom, ponavljam, u drugim 

opštinama po još većoj ceni od ovih cena koje je predložila sadašnja izvršna vlast. Hvala vam! 

 

Munir Jonuzi: Pred nama je drugo čitanje pravilnika o upravljanju otpadom, mi smo i prošli put 

razmatrali pitanje ovog pravilnika, na toj sednici se mnogo govorilo o ovom pravilniku, kada sam 

govorio koje stvari treba poboljšati, vidim da je ovo znatno bolja verzija pravilnika. U ovom pravilniku 

su uključeni i neki predlozi od prošle godine. Prvo ću govoriti o kabastom otpadu, pozitivno je to što 

se odredilo u ovom pravilniku koliko puta će se tretirati kabasti otpad. U ovom pravilniku se govori da 

to bude minimum jednom godišnje, to znači da može da se kabasti otpad tretira više puta tokom godine. 

Najbolje je da se kabasti otpad tretira tokom sezone, kada je povećan broj stanovnika. Tako bi veći broj 

građana imao koristi od ove akcije. Teško je gledati da kabasti otpad pravi najveći broj divljih deponija 

u našoj opštini, zbog ovog razloga imamo veliki broj ilegalnih deponija koji u narednih šest meseci 

operater treba da napravi dinamiku čišćenja tih divljih deponija. Ono što bih ja hteo da predložim, tiče 

se kaznenih mera, u pravilniku se kaže, clan 20, kaznene odredbe, 20.1 da oni koji ne plaćaju taksu na 

čišćenje otpada pokrenuće se sudski proces za naplatu taksa preko privatnog izvršioca. Moj predlog je 

da ovde dodamo još jedan deo teksta koji će glasiti, osim u ona sela koja trenutno nisu u sistemu 

upravljanju otpada. Ovo znači da mi još imamo neka sela koja nisu u sistemu upravljanja otpadom, ovo 



6  

ne važi za njih. Tako da će ta sela moći da se uključe u system, da prilikom toga daju svoje predloge i 

svoj način razmišljanja, kako da se i oni uključe u sistem čišćenja smeća. Kako bi zajednički dali 

doprinos, kako bi sva sela bila uključena u ovom sistemu. Što se tiče cena, ja bih predložio da odlaganje 

na gradsku deponiju bude 8 EUR po toni, jer na taj način subvencionišemo i pomažemo jedan deo naših 

građana koji vrše uslugu odlaganja smeća na gradskoj deponiji, hvala. 

 

Nuhija Tairovci: Pozdrav svima, mnogi od vas su primetili da je došlo do drastične izmene što se tiče 

sistema prikupljanja smeća, došlo je do izmene toga da opština ne preuzme obavezu prikupljanja 

sredstava za čišćenje smeća, to bi značilo dodatne obaveze i dodatne troškove za opštinu. Zbog toga su 

svi članovi koji su bili u obavezi za ovu reformu takes, eliminisana je korekcija tamo gde je bilo 

moguće. Ja vam se ovom prilikom izvinjavam na sve tehničke greške koje su načinjene tokom procesa 

adaptacije pravilnika. Upravo jedan od tih članova jeste i član koji govori o socijalnim slučajevima i 

verskim institucijama. Koji su u starom pravilniku bili oslobođeni plaćanja svih taksi. Socijalnih 

slučajeva ima mnogo, to znači da ukoliko bi se skinulo oko 1.000 korisnika ili platiša takse za čišćenje 

smeća, bila bi upitna egzistencija kompanije koja vrši prikupljanje smeća, što nije u interesu nikoga. 

Član 14.3 što se tiče verskih institucija, trebalo je da ostane u tekstu za neki budući termin. Trenutno 

eko region ne fakturiše ni jednoj verskoj instituciji uslugu čišćenja smeća. Što se tiče cenovnika, to smo 

uradili u konsultaciji sa Eko regionom i agencija koje insistiraju da se sve tarife povećaju za određene 

usluge u regionu. Svugde je 6 eura. Kod nas je 5.5. Iako je bilo insistiranje da se poveca na 7 eura. 

Predlog Jetmira da se inertni otpad, tretiranje inetrtnog otpada je baza za resavanje mnogih problema. 

Sto se tice kancelarija politickih partija, mogu da se obuhvate nekim clanom ili da se oslobode placanja. 

Predlog Shpetim, kako da se inkasira po biznisima ili kvadraturi, isto kao i po kucama, jedna persona 

u jedno domacinstvo ne moze da stvara otpad kao i viseclana porodica. Odlaganje na gradsku deponiju, 

predlog je iz Borda, mozda bi trebalo da bude i nize. Eko Restelica odnosi smece na deponiji i placaju 

po toni, u tom smislu, obzirom da egzistiraju na donacijama da cena bude prihvatljiva za obe strane. 

Cekamo da se usvoji Pravilnik i da nakon toga krenemo u kampanju ukljucivanja sela u system.  

 

Nedžmidin Sejdilar: Pozdrav svima, g.Tairovci, kontejrneri u Dragasu su postavljeni na neadekvatna 

mesta. Ti kontejneri stvaraju losu sliku po opstinu. Da li ste razmiljali za nacin kako da uklonimo 

kontejnere u potpunosti iz grada. Da mozda koristimo plasticne kese ili pojedinacne kante, gde ce se 

znati kog dana ce kompanija odnositi smece i gradjani ce tada da izbace svoje smece. Najveci problem 

tokom poplava je napravilo smece, koje je zapusilo potoke. Neko to smece nije sklonio. Interesuje me 

da li imate module za uklanjanju kontejnera. Nema opstanka u nasem gradu ako ne razvijamo turizam, 

a to se moze desiti ako je nasa opstina cista. Kontejneri su svugda, puni su smeca, zaudara los miris. 

To daje los primer svima.  

 

Nuhija Tairovci: U Planu rada naseg direktorijata, stoji da smo planirali izradu ili gradnju zelenih 

povrsina, kucica gde bi kontejneri bili smesteni, sto bi izgledalo jako mnogo kulturnije. Drugi metod je 

postavljanje korpi sirom grada, nekoliko korpi na odredjenim distancama. Kada ste pomenuli selo 

Radesa, ovo jedobar pokazatelj da trebamo podrzati Eko Restelica nekim manjim vozilom. Na nacin 

da moze da se stigne do svih lokacija sela i izbegnemo stvaranje ilegalnih deponija. Trebalo bi da sa 

direktorijat Urbanizma odredimo lokacije i nacin postavljanja.  

 

Jetmir Ajdini: Direktore, imam konkretno pitanje za vas. S obzirom da poslujete u okviru Ekoregije, 
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pod okriljem Ekoregije, da li ste ikada pokušali da se dogovorite sa Ekoregionom za korišćenje deponije 

čvrste građevine u selu Žur. Dok naša opština nema takvu deponiju, dogovorite se sa Ekoregionom za 

korišćenje te deponije u selu Žur za odlaganje ovog čvrstog otpada, jer se broj divljih deponija u našoj 

opštini povećava svakim danom, jer Opština ne posjeduje takvu deponiju. Vrlo konkretna pitanja za 

vas, direktore. 

Artan Loshaj: Pozdrav svima! Kao skoro zadnji diskutant, imam vrlo kratko, o čemu su moje kolege 

već raspravljale, da ih ne ponavljam. Muniri me je pozvao na govornicu, koji je rekao da u onim 

delovima gde to ne ide i nije u sistemu ne treba da budu kažnjavani, ja sam imao predlog iza sebe, da i 

ti građani žive u opštini Dragaš. Ako Ekoregion ne može da ode tamo, bacaju ovo đubre, ovo smeće 

negde, onda sam ja predložio, na primer, da građanin koji je u dijaspori plaća 20 evra mesečno, a ne da 

bude potpuno oslobođen poreza. Imamo ovdje direktora Ekoregiona, bivšeg kolegu, koliki je procenat 

građana u sistemu Ekoregije koji plaćaju? Šta će biti sa njima - predsedniče, dobro znate da smo prošle 

godine glasali za dve deponije koje ćete vi formirati, jedna je bila u selu Rrenc, jedna koliko se sećam. 

Tražite li to samo zbog performansa, da prebolite ovo ili šta će im se dogoditi. Da li ova opština ima 

inspektore, da li rade na sprečavanju ovog otpada? Da u svakom selu ima divljih deponija. Hajde da ne 

pričamo o kažnjavanju bilo kojeg građanina, ali da barem izađem i primijetim ove, da svakim danom 

sve više vidimo divlje deponije. Predložio sam, kao i sve moje kolege, da porodice šehida i verske 

zajednice se oslobode, kao i naši privrednici oslobode plaćanja, ne u potpunosti, ali bar delimično, jer 

je to mala opština. , preduzeća rade osim u letnjoj sezoni, tri meseca, četiri meseca. Drugim riječima, 

ove tarife koje su oni naplatili su veoma visoke. Podržao sam kolege, da što manje... pa makar još 

jednom direktore, da li se može reći da je prošlo 25 godina, recite koliki je procenat građana opštine 

Dragaš u ekoregionu sistem. Takođe, nakon što ste dva-tri puta spomenuli da Ekoregion nije moguć, ja 

sam ovde predložio da amortizeriti, dva ili tri, četiri ili pet, koliko je potrebno, ako ste o tome 

razgovarali, iz budžeta, sada imamo Budžet za naredni mjesec, hajde da podijelimo 10.000, 20.000, 

30.000 koliko košta kupovina tih alata i da ih što lakše učinimo dostupnim građanima. Hvala vam! 

Agron Gashi: Još jednom sam htio da se javim. Ako se osvrnemo na prošlost postojeće deponije, ona 

ima dosta lošu istoriju, budući da je na našoj teritoriji, u blizini sela Brezne, radom te deponije narušeni 

svi parametri rada. Govorim o prošlosti. Međutim, sadašnja situacija kakva je danas, možda ima 

promjena, poboljšanja, ali nije ono što želimo. Za Vas direktore, ukratko, nekoliko pitanja, vjerujem da 

imate mnoge barijere vezane za rad ove deponije, počevši od jednom prikupljanju. Dužni ste, građani 

su prilično dužni vašoj firmi, ne odazivaju se na redovne mjesečne uplate. Iz tog razloga smatram da je 

to predstavljalo mnoge poteškoće u radu ove deponije prema standardima koje bi trebalo da radi. Drugo 

je da, pošto u našoj zemlji ima mnogo divljih deponija, rekao sam ranije i to govorim i danas, nema 

znakova za odlaganje otpada. U selima nedostaju razne brošure koje daju preporuke da se smeće ne 

baca u ona u kojima je to nelegalno. Zatim, smatram da i dalje imate poteškoća u saradnji sa opštinskim 

inspektoratima, jer opštinski inspektori moraju prvo da obave svoj posao sa divljim deponijama, neko 

treba da bude ukoren i ukoren ili kažnjen, jer samo kazne u modernizovanom svetu resavaju situaciju. 

A, vjerujem da je nedostatak koncentracije predstavljao i poteškoće u tehnici koju imate, sa kamionima, 

bagerima i raznim stvarima, jer za svako bacanje mora postojati pokrivanje iste. Posip nije postojao. 

Sada su u kontaktu sa vetrom, sa prirodnim pojavama, već jednom su raspršeni, čak i onaj deo koji je 

bio, gde je deo deponije, takođe je imao dobra prirodna bogatstva, potpuno su uništeni, ekološki 

ambijent u tom delu. Smatram da i u tim pravcima treba raditi, u saradnji sa Inspektoratom i građanima, 

da ih ubijedimo da prikupljanje treba da se odvija za životnu sredinu, za bolji život, oko prirode. Hvala 

vam! 
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Bexhet Xheladini: Poštovani prisutni, ovu Uredbu treba usvojiti. Zakonski je zahtjev da se ova Uredba 

usvoji. Da li treba da bude usvojena u formi koju smo preuzeli kao izvršni direktor ili da se promeni, 

zavisi od vas. Ovdje se svi slažemo da se moramo posvetiti čistom okolišu. Možemo održati ovu čistu 

okolinu ako promijenimo ovu Uredbu, također tražimo od kompanije da bude odgovorna. Ovdje je riječ 

o javnom preduzeću za koje tražimo odgovornost, a sa druge strane, ovdje sam čuo prijedloge da se 

neke kategorije građana oslobode plaćanja. Ako se ova veoma velika kategorija građana oslobodi 

plaćanja, ko će platiti troškove ovog otpada koji preduzeće mora da prikupi. Kompanija nije 

humanitarno udruženje, niti dobrotvorna organizacija, to je kompanija koja ima zaposlene, ali je 

kompanija koja mora i da investira. To je kompanija koja konstantno radi sa gubitkom, zbog postojećih 

cena, i svaki put gubitke pokriva region, uz dobru volju glavnog izvršnog direktora, gospodina Burima 

Shale. Mi smo Vam dostavili verzije ove Uredbe, prvu verziju koju ste dobili na osnovu zakona, koja 

ima neke tehničke propuste, koje je uredio sam direktor, a zatim, na sastanku koji imamo sa načelnikom 

izvršnog službenika, gdje smo učestvovali i direktor i ja kao predsjedavajući i predsjedavajuća, izvinili 

smo se i donijeli smo vam neke izmjene nekih članova Aneksa A Uredbe. Ovdje je bilo prijedloga da 

se cijene snize, bilo je prijedloga da cijene ostanu iste, bilo je prijedloga da se oslobode plaćanja. 

Također, postojao je prijedlog Munira Jonuzija, koji je bio prijedlog koji bi mogao biti prihvatljiv, jer 

predlaže da sela koja trenutno nisu u sistemu ne budu uključena u kaznu. Iako Uredba to predviđa, da 

će kazna biti za one koji su uključeni u sistem, dok oni koji nisu uključeni u sistem, nema načina da 

budu kažnjeni. Ali, mi ćemo se potruditi da sela koja nisu uključena u sistem, kako je rekao direktor, 

kontinuiranom kampanjom, postepeno, selo po selo, dodamo u sistem i sva sela naše opštine će biti 

uključena u sistem upravljanja otpadom. Oslobađanje od plaćanja nekih kategorija nije dozvoljeno 

zakonom. Čitam ovde: Zakon br. 01/L60 o otpadu i izmenama i dopunama Zakona br. 081-071 – 

Službeni list Republike Kosovo. Ovaj zakon ne dozvoljava da bilo koja kategorija bude oslobođena 

plaćanja. I ako mi usvojimo ovu Uredbu, Ministarstvo će ovu Uredbu vratiti na ponovno razmatranje i 

mi moramo, dakle ne treba raditi dva puta. A što se tiče oslobađanja vjerskih objekata od plaćanja, 

interni je dogovor između vijeća Islamske zajednice i Ekoregije da se oni ne naplaćuju. Ovdje imamo 

i predstavnika koji to može dokazati. Čak ni od sada pa nadalje, čak ni potvrdu koju smo dobili od 

glavnog izvršnog direktora Ekoregije, nećemo to uključiti u Pravilnik, ali kompanija neće fakturisati, 

ili će fakturisati sa nula-nula plaćanjem. Mislim da i mi kao delegati treba da pomognemo kompaniji, 

da stane na noge i da funkcioniše, iz razloga što se cene nisu menjale preko 10 i više godina. Znate da 

su plate porasle, rashodi, gorivo, struja, sve se povećalo, povećano je i održavanje vozila. Dakle, po 

ovim cijenama, ako ne usvojimo ovu Uredbu po predloženim cijenama, onda ćemo preduzeće dovesti 

u krajnje nezavidan položaj. Stoga predlažem da se amandmani koje je predložio gospodin Muniri, 

amandman tog člana koji kaže da sela koja nisu obuhvaćena kaznom, kao i ove dve privatne kompanije 

koje rade veoma dobro u opštini Dragaš, ne treba da budu uračunato u kaznu, od Restelice je zatražio i 

smanjenje naknade sa 9 na 8 eura. Hvala vam! Imamo nekoliko prijedloga, predsjedavajuća ih sve može 

staviti na glasanje. 

Shpetim Hajredini: Dakle, poštovani predsednice, moj predlog koji sam dao na početku, dao sam i kada 

smo raspravljali o Uredbi prošle godine. Onda mi nisi rekao da je to zakonom zabranjeno, sad si rekao 

zakonom. Što se tiče zakona, da li je moguće da ga ja vidim i pročitam, za svoj predlog. Prijedlog koji 

sam dao, za oslobađanje porodica šehida, ratnih vojnih invalida i da se džamije oslobode plaćanja. Na 

osnovu onoga što sam čuo, rekli ste da to nije dozvoljeno zakonom. Da li je moguće da vidim zakon, 

pošto ste mi verovali, da li je to sada zabranjeno? Onda stavljamo na glasanje. Povlačim prijedlog ako 

je nezakonit. Sad ne daju dokaze, onda dolazi do glasanja. 
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Arijeta Skeraj: Pre nego što Sejdilari uzme reč, samo sam htela da istaknem da u Uredbi, član 10, tačka 

1, eventualni odgovori ne mogu trajati duže od dva minuta, ali tačka 1.3 - niko nema pravo da raspravlja 

više od jednom za isti problem. Dakle, radi podizanja ruke dva ili tri puta, dajem vam riječ. Znam 

Uredbu, ali ću na kraju neke stvari s vama razjasniti. 

 

Nedžmidin Sejdilar: Predsedavajuca posto implementirate Zakon samo na meni, recite mi da su i  

kolege govorile po nekoliko puta. Ovde sam sada da podrzim Gradonacelnika kada je rekao da trebe 

da se podrze organizacije koje pruzaju dobre usluge gradjanima u Brodu i Restelici. Da se tarifa smanji 

na 8 eura, ako moze da se to smanji jos malo. Jer se te organizacije finansiraju sredstvima gradjana. 

Nasa sela tokom zime su prazna. Predlazem od 9 eura da spustimo na 7 eura.  

 

Samidin Dželadini: Jedna od slavnih priča koje Kosovo ima je organizacija kompanija za upravljanje 

otpadom. To je također jako dobar posao - svi znamo šta smo radili prije rata. Moramo dati doprinos 

ovoj kompaniji, prije nego što ova firma ode u stečaj, što se radi dok se ne formiraju ostala. Ne ljutiš 

se ti, ja se nerviram, jer znam šta mi je bilo, kad mi je trebalo, gde si odneo đubre, kome sam ga bacio. 

Kažu da sam ja stavio pločice. Ne, ne, zabranjeno je odlaganje otpada, samo na odgovarajućem mestu 

kod preduzeća. Nigdje u svijetu nije dozvoljeno bacanje smeća. Znamo dobro, nemojmo ovako, ne 

onako. Čak i po pitanju otpada, nemojmo raditi politički i lični marketing. Svi smo jednaki, isti i svi 

doprinosimo. Niko, predlažem ovo, taj građanin tamo, časni gospodin, nije osetio da sam ja spustio 

cenu. Mi to znamo, znamo više po davanju prijedloga, ali moramo biti konkretni, pa da se ovdje u 

Parlamentu ne čuju glasovi da smo mi protiv nas, a oni za to. Hvala vam! 

Artan Loshaj: Predsjedniče, vrlo kratko! Ranije je predsjedavajući rekao da ovu Uredbu ne treba 

mijenjati. Mislim da ovu Uredbu treba mijenjati. Tražim odgovornost kompanije - da, istina je, ova 

firma treba da nas podrži - čak sam predlagao da u onim selima gde veliki kamion ne može da kupe 

kiper, jer svaka opština im pomaže sve kompanije, za razlog što smo izmolili svoj glas od građana, za 

dobrobit građana, za čišćenje zemlje, za mirno okruženje, pa i za turizam. Za to znamo da kompanija 

nema mogućnosti, a ne da ne želi. Onda treba, rekao sam još jednom, ponovio je, da u septembru 

izdvojimo 20.000 ili 30.000 evra i kupimo neke dampere. Gradonačelnik je ponovo podržao Munirov 

prijedlog. Nisam protiv Munira, apsolutno, mi smo kolege. Nemojte me osuđivati i nemojte učestvovati. 

I ti građani su iz opštine Dragaš, a ja sam predložio i ostajem pri ovom predlogu da bar plate kao 

iseljenici, jer su i oni građani opštine Dragaš. Svi ovi građani koji ne idu po svoje smeće, bacaju ga na 

privatne deponije, ili ga bacaju u džakove i vreće ovde u gradu Dragaši. Hvala vam! 

Arijeta Skeraj: Hvala Artane! Onda, vjerujem da nema drugih debatera. Ovaj Pravilnik je pripremila 

Stručna komisija. Takođe sam za to da se građanima ne naplaćuju veće cijene. Međutim, u poređenju 

sa drugim opštinama, ove cene su minimalne, kako bi preduzeće moglo da funkcioniše. U suprotnom, 

kompanija možda neće moći pružati usluge. Dakle, krećemo sa prijedlozima. Prijedlog Shpetima, sad 

idemo jedan po jedan. Prijedlog Shpetima Hajredinija je da vjerski objekti budu ukljuceni čak ni 

gradonačelnik. Porodice boraca, ratnih vojnih invalida i boraca. Zatim smo stavili na glasanje prijedlog 

Shpetima Hajredinija. Ko je za to da se ovaj prijedlog uvrsti u Pravilnik? Ima li prigovora? Uzdržanih? 

Prijedlog Shpetima Hajredinija, sa 11 glasova za, 13 protiv i 0 uzdržanih, nije uključen u Uredbu o 

otpadu. Drugi predlog, Dritoni, partijske kancelarije bi trebalo da se oslobode ili plate kao dijaspora, a 

cene ne bi trebalo da budu 4,5, nerezidenti 15 evra godišnje, preduzeća 1,3 - 30 do 50, 5,50 evra; 

preduzeća 50-100 m2 8 eura; čak i preko 100 m2 biti 12 eura. Ko je za Dritonov prijedlog? Ima li 

prigovora? Uzdržanih? Sa 12 glasova za, 13 protiv i nula uzdržanih, to također nije uključeno u 
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Pravilnik. Prijedlog Jetmira Ajdinija, čvrsti otpad i deponije. Direktor je rekao da je to uvršteno u 

Pravilnik. Ne treba da glasamo, ili šta god hoćete, stavićemo to na glasanje. U redu. Gospodine Munir 

Jonuzi, pored onih sela koja nisu u sistemu da se ne kaznjavaju ako nisu u sitemu, ta sela treba da budu 

uključena u sistem, a gradska deponija od 9 do 8 evra. Stavili smo na glasanje Munirov prijedlog. Ko 

je za ovaj prijedlog? Ima li prigovora? Uzdržanih? 13 za, nula protiv i nula uzdržanih, Munirov 

prijedlog je usvojen. Prijedlog Artana Loshaja, da sela u sistemu plaćaju najmanje 20 eura godišnje; 

porodice palih boraca treba osloboditi, a preduzeća treba oporezovati minimalnim iznosom. Ko je za 

ovaj Artanov prijedlog? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 12 glasova za, 13 protiv i nula suzdržanih, 

ovaj prijedlog također nije odobren. Posljednji prijedlog je Nedžmidina Sejdilara, da se smanji sa 9 na 

7 eura. Ko je za ovaj prijedlog? To treba shvatiti kao prijedlog Nedžmidina Sejdilara. Ko je za? Ima li 

prigovora? Uzdržanih? Sa 2 glasa za, 13 protiv i jednim uzdržanim, ovaj prijedlog također nije usvojen. 

Tada sam, kao što sam ranije rekao, bio jedan od učesnika od direktora Ekoregije. Žao mi je što su mi 

vaši prijedlozi – jer ja i sam mogu loše – da ja, zajedno sa direktorom i predsjedavajućim, i sa njim, ne 

mogu biti protiv ove Uredbe. Zatim stavljamo Uredbu na glasanje. Ko je za ovu Uredbu, sa 

predloženom izmjenom? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 12 glasova za, 7 protiv i nula suzdržanih, 

usvajamo Uredbu o upravljanju otpadom. Zatim prelazimo na sledeću tačku: Diskusija za školsku 

2024/2025 godinu, koju je zahtevao g. Nexhat Selaj. 

Nexhat Selaj: Pošto je početak školske 2024/2025, ja sam samo predložio ovu tačku uz jedan uslov, što 

sam rekao od izvršne vlasti, ne kažem od predsedavajućeg već od direktora DKA, uzmite red, pošto ću 

evo sada u međuvremenu da se povežem sa pitanjima, recite nam o svima njima do kog nivoa je došlo 

stanje početka školske godine. Ako neko iz izvršne vlasti nije u mogućnosti, onda ću ja početi, ali koliko 

vidim, direktor je ovaj put spreman. Hvala vam! 

Arijeta Skeraj: Prije odlaska direktora želim da pričam i o početku školske godine. Htela sam pitanje, 

odgovorio mi je direktor za obrazovanje. Da li je došlo do smanjenja broja učenika u Gimnaziji "Ruzhdi 

Berisha" i da li ste spremni da započnete ovu godinu, sa materijalnim stvarima koje su vam potrebne 

za sve škole u opštini Dragaš? 

Zeni Krasniqi: Poštovani načelniče opštine, poštovani predsedniče Skupštine, poštovani delegati! DKA 

je izvršila pripreme za početak nove školske 2024/2025. godine, koja će početi 2. septembra, u 

ponedjeljak. To potvrđuju i direktori škole sa kojima smo prije dva dana imali sastanak. I tehnički, i 

normativno, i kadrovski, spremni su za početak školske godine. Ali to mogu reći, sa izuzetkom osnovne 

škole Restelica, koja je u fazi renoviranja, iako sam i ja tamo bio prije dva dana. Tamo rade vrlo 

ubrzanom dinamikom, to je jako veliki kadar radnika. Pritisnuo sam ih da budu spremni u ponedjeljak. 

Završili su oko 80% radova, a vjerujem da su mi u ponedjeljak dali riječ da će biti spremni. Nemamo 

drugi problem što se održava održavanje u ŠFMU "28. novembar" u Brešani. Ja sam - prije početka 

sastanka - bio u Bresani i direktno sam vidio situaciju, iako sam vršio pritisak na menadžera da bude 

stalno prisutan. I tamo su počeli, iako je objekat star, iskreno, posao je teko dobro. Međutim, nije 

problem u ovoj školi, što imaju priliku da koriste novu školu. I ovdje će nastava početi bez problema, 

normalno sa smjenama, ali u novoj zgradi škole. Održavanje je takođe završeno u "Shaban Shabani" 

ShFMU u Llopušniku, zajedničkoj paraleli u selu Buće. Inače, mi kao direktori smo učestvovali kao 

direktori na sastanku direktora opštinskih direkcija za obrazovanje, koji su nas upoznali sa pripremama 

koje im je dalo Ministarstvo prosvete. Obavezali smo se kao direktor, da nas početak godine ne zaokupi 

bez priprema, pa smo rano krenuli u pripremu dokumentacije i zahtjeva, posebno za Upravu za nabavke, 

u ovim pravcima: Tender za nabavku škola sa gorivom, odnosno drva i peleta. Obavještavam vas da je 

otvaranje ponude za pelet već obavljeno, iako pelet koriste samo dvije škole, ŠFMU "Fetah Sylejmani" 
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ovdje u centru i na posebnoj paraleli u Šajnu. Postoje i neki AMF koji su uključeni u našu listu, ali oni 

koje inače plaća DShMS. Što se tiče drveta, prema informacijama koje sam dobio od Nabavke, ovih 

dana će biti otvorena ponuda za drvo. To znači da će se snabdijevanje drvetom vršiti na vrijeme. Zatim 

smo pripremili i dokumentaciju i zahtjev i predali je Upravi za nabavku za prevoz učenika. Znate, ove 

godine smo odlučili da prevoz učenika, kako za niži nivo tako i za srednju školu, bude besplatan. Uradili 

smo sve pripreme, predali ih Upravi za nabavke, ponuda je otvorena, očekuje se potpisivanje ugovora 

i nadam se da će ovaj posao biti obavljen kako treba. Imamo nekoliko ponuđača koji su osvojili pravo. 

Čak i sada, kako će teći, mi smo tu. Zatim, što se tiče zapošljavanja nastavnika, takođe smo u završnoj 

fazi redovnog konkursa, koji smo na vrijeme raspisali. Izvršen je upis učenika u prvi i deseti razred. 

Mada, pre nego što sam i odgovorio voditelju koji mi je postavio pitanje, možda kasnije zaboravim, 

ovo je završeno, svi pravci su završeni, znate da imamo jako veliku poplavu, svi učenici su orijentisani 

na smer zdravlja, njegu, za koju vjerujem da je velika briga za nas i za roditelje. Ne znam da li imaju 

ono što je potrebno da to imaju kao profesiju, ili su orijentisani samo na zapad, tržište rada, koje je 

orijentisano samo na spoljni svet gde postoji veoma velika potražnja. Znate da smo poslali ovaj konkurs 

na vrijeme. Mi smo to predali Ministarstvu i podijelili, zadali smo paralele u dvije oblasti zdravstva: 

Sestrinstvo i Farmacija, gdje imamo ograničen broj - 22 studenta. S tim u vezi, već u prvom mandatu 

broj je popunjen. Iako imamo još pet učenika koji su ispunili uslove i kriterijume konkursa, ograničeni 

su na 22. Međutim, čekali smo, da ne idu svi tamo, da smo sve slabiji u pogledu ostalih, posebno u 

Gimnaziju, znate da iza nas stoji veoma renomirana Gimnazija. Čak je i pravac prirodnih nauka bio 

onaj iz kojeg su se orijentisale u medicinu, u tehnologiju, u ekonomiju, pravo i mnoge druge smjerove, 

i odavde su iznikli mnogi kadrovi. Za to što mi to ne ostavljamo sve tamo, jer oni to tamo i završe, ne 

znam koliko je još mogućnosti da se ide na druge fakultete. A koji je broj, pitao sam direktora, pošto 

imamo pokret, da su sada od ovih pet studenata i oni prešli na prirodne nauke, dok troje kažu da su 

otišli u Prizren da traže svoje pravo, ako su pronaći možete se registrirati tamo.  

Driton Ademi: Pozdrav svima! Dakle, počeću sa pitanjem, direktore. Koja je razlika u odnosu na prošlu 

godinu, niti subvencija uplata učenika u Gimnaziji, koja je razlika u odnosu na prošlu godinu u odnosu 

na ovu godinu što su učenici upisani u Gimnaziju. Koliko vidim, rekli ste da ima mnogo ljudi u 

sestrinstvu i medicini, ako se ne varam. Pitam vas zašto u drugom mandatu u Farmaciji uopšte niste 

imali konkurs? Nemam ga bez mene, niti ga imam bez liste za prijem koju snimate ispred škole. Koliko 

mogu da prikupim podatke, upisano je oko 80 studenata, ne koliko ste rekli. Vidio sam da ste ga bacili 

na ulaz u školu. Drugo pitanje je - direktorka - zašto se slikanje tako kasno radi u školi u Brešani, koja 

je počela prije nedelju dana? Počinje li škola 2. septembra, u ponedjeljak, zar ne? Da li su spremni za 

početak 2. septembra? Još jedno pitanje o udžbenicima, znam da su odabrali radne grupe za izbor 

udžbenika. Postoji li sukob interesa od strane nastavnika u udžbenicima? Koliko ja znam, ima nekih 

koji su iz publikacija, svojih ljudi koji su ovo odabrali. Prvo, drugo: vrlo je teško pronaći neke 

udžbenike koje su odabrali. Imam priliku, ja sam dete koje ima dosta problema da nađe udžbenike za 

sedmi razred u Prizrenu, neke od njih, ne sve. Hoće li biti neke razlike - ne želim da spominjem školska 

izdanja ovako - da li će se moći napraviti razlika ako se to školsko izdanje ne nađe na vrijeme, da ljudi 

ne idu i kupuju različite udžbenike . Čak i na kraju, direktore, postavio sam mnogo konkretnije pitanje. 

Svaka škola u našoj opštini ima stranicu na društvenim mrežama. Dobro je da pre pocetka skolske 

godine izadjem sa najavom, obavestim ucenike, ili bilo kakvu najavu da skole imaju, ili raspuste, ili 

nesto drugo, dobro je izaci i obavestiti ih sa najava na društvenim mrežama. Jer znamo da je ovih dana 

cijeli svijet na društvenim mrežama, dobro je da ko upravlja tim školskim stranicama, dobro je da sam 

i ja tamo obaviješten. Hvala vam! 
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Nexhat Selaj: Za sve one stvari koje sam hteo da pitam, direktore, drago mi je da si ih sve ispopunio. 

Izraziću vam i poželeću vam dobar rad, čestitaću vam na poslu koji ste uradili pre početka školske 

godine. Ali, prema informacijama koje imam u školama, još uvijek nismo podijelili potrošni materijal. 

Dakle, škole će od samog početka imati problema sa potrošnim materijalom, odnosno papirom i 

higijenskom opremom. Pošto je početak već poznat, potrebno je više papira, pošto imamo mnogo kopija 

učenika, njihovih prevoza itd. Ali, prije svega, želio bih da vam čestitam na poslu koji ste rekli da smo 

uradili. Ishallah, nece doci vrijeme da u trenucima kažem da to nije istina. Možda ste se u prošlosti 

malo naljutili na mene, jer sam vas kritikovao, da, s pravom sam kritikovao. I, baš tako, kad je 

najhvalnije, opet te hvalim kad dođe vrijeme da te pohvalim. Imam dva pitanja koja zvanično nisam 

čuo. Da li imate informaciju da, prema nekim podacima, u selu Plajnik nemamo nijednog 

osnovnoškolca. Čuo sam i, ako je tako, šta će biti sa tom školom i nastavnicima koji rade u tim školama. 

Isto pitanje važi i za druge škole koje imaju manjak – to nije vaš problem, već problem migracije 

učenika koji se sele, bilo u inostrantsvu, bilo u druge gradove na Kosovu. I drugo, od ovih kretanja 

studenata, broj postepenog pada koji se dešava u ovogodišnjem periodu 2023/2024, i početkom 

2024/2025 - za ovu kalendarsku godinu govorim - na osnovu onih koje imate do sada, zbog nedostatka 

sredstava, broja sati, i zbog smanjenja časova, koliko je kolega ostalo bez posla i šta će biti s njima u 

budućnosti. Hvala vam! 

Artan Loshaj: Gospodine direktore, ovdje imamo profesora o obrazovanju, samo jedno pitanje. Čekao 

sam to od profesionalca, ali se nije dogodilo. Rekli ste da nastava počinje u ponedeljak, 2. septembra, 

dok ste ranije rekli da nema ugovora o prevozu učenika. Danas mi je zadnji dan ugovora, nastava 

počinje u ponedjeljak. Kada će biti potpisan ugovor i nakon potpisivanja ugovora koliko dana treba 

čekati žalbe drugih firmi i kako će početi nastava, da li će početi čas i ko će im vršiti prevoz do sklapanja 

ugovora sa firmom. Hvala vam! 

Uran Halimi: Ova tacka je trebala da se ubacvi i ranije na dnevnom redu. Zahvaljujem direktoru na 

informacijama. Znam da broj ucenika pada, kolektiv se minimizira. Oko 105 normi je manje. Sto znaci 

105 nastavnika manje. Kako ste ih sistematizovali neznam. I bivsi direktor je govorio i o normim oje 

supruge, nastavnice engleskog jezika, koja radi Ilmi Bahtijari, 2011 primljena sa 20 punih casova. Sada 

je vlast pronasla nacin da me ucuti preko norme moje supruge. To je hipokriza, ocekivao sam i prisustvo 

sluzbenice za rodnu ravnopravnost, OSCE-a, nisu nas ni obavestili kako valja. Svima su dodeli casove. 

Pored predmeta dato im je jedan broj normi za koji ne zasluzuju. Svima je podeljena norma osim za 

moju suprugu. 105 normi manje a vis te za shodno nasli da prva zrva bude moja supruga. Nijedno 

sluzbeno obavestenje nismo dobili. Normalno da cu pratiti ovu stvar do najvisih organa, necu stati. Ako 

ste mislili da mi ovako pretite i da me ovako uznemiravate sam oda bih cutao na vase lopovluke i 

zloupotrebu, to necete nikada dobiti. Ocekujem reagovanje Lindite Piraj, predsedavajuce, vi koji ste 

odrzavali sastanke na kojima ste promovisale prava zena.  

Arijeta Skeraj – Uran se zali oda je njegovoj supruzi nacinjena nepravda, sa pravom ili bez to ce se 

kasnije utvrditi. Ako tako mislite, javiote se kancelariji, dodjite u moju kancelariju. To su kompetencije 

direktorijata obrazovanja. Moja kancelarije je otvorena, pozvacu da sve clanove grupe zena i ako 

vidimo da je u pravu obraticemo se dir.Obrazovanja.  

Agron Gashi – Pošto se kolega Uran žalio na nepravde koje se dešavaju u obrazovnom radu, od 25 

godina radnog staža, bitno je ono što sam vidio. Tvoja drugarica je primljena od 2011. godine i posle 

nje su angažovani drugi, u drugim školama se primenjuje da maturanti koji imaju pravo da završe normu 

pa oni koji su kasnije došli. Novim reformama predviđa se i radni učinak. Direktor škole daje preporuke 

da može dati prednost zaposleniku nakon vašeg druga, ali je cijela stvar u tome da su jednom poštovani 
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prema zaposlenju. Kad je u pitanju ista stručna priprema, onda starija jednom pripada njemu. Dobro je 

što ste to predstavili Skupštini kao vid kršenja, ovi problemi treba da se nađu u propisima, to je 

Inspektorat u regionu Prizrena, treba da se formulišu vaši zahtevi. Možemo da damo preporuke, ali pre 

svega MESTI ima regionalnu inspekciju koja takođe učestvuje u našoj opštini i postoje nadležni ljudi 

koji treba da rešavaju ove probleme. Hvala vam! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Gashi! Nisam ti ja postavljao pitanja, ali dobro je da si bez soli pucao 

u strano jelo. Hvala na "pomoći". Direktore, ako možete da mi kažete način podele sati, onih koje je 

naveo gospodin Gashi. Osim toga, pozivam vas da me zvanično obavijestite o ovim pitanjima kako bih 

na njih mogao odgovoriti. Kako se dele sati, ko deli sati, direktor u Blacu mi je rekao da su došli iz 

Dragaša. Direktor DKA kaže da ne dijelimo sate, kolegijalnost se zajedno dogovara o podjeli sati. Što 

se tiče obrazovanja dragi Gashi, moja drugarica je položila ispite za magistraturu, dok njene kolege 

imaju dvije godine srednje škole, tako da znam da si riješio taj problem, ona ima 2-3 ispita i ti si dostigao 

taj nivo. Plus to je 240 kredita za obrazovanje, razumiješ li? Rešio sam ovaj deo, dobro poznajem pravni 

put, ali me muči što mi otvaraju ovaj put na službeni način. Definitivno moram ići legalnim putevima. 

Hvala vam puno na solidarnosti, gđo. Predsedavajući, razgovaraćemo i o ovoj stvari, verujem da će 

dotični sam doći! Hvala vam puno! 

Zeni Krasniqi –da li sada vidite da je prošlo mesec dana, a ja se još uvek tresem. Radio sam sa njim, 

srećom, veoma sam ponosan što sam imao priliku da radim u toj instituciji, sa iskustvom od preko 18 

godina rada u „Ruždi Beriši“. Da, danas mi se zahvalio. Dritone, reci mi kakva je promjena u broju 

upisanih učenika od prošle godine u desetom razredu. Ne znam, rekao sam vam da nemam zvanične 

informacije, još nisam dobio službeni mejl zapečaćen od strane direktora Gimnazije, ali ima oko 130. 

Tačno je da ste rekli 80, ali oni su ispunili uslove i kriterijume. Bilo je i drugih čiju je dokumentaciju 

direktor škole podijelio i došao do mene, zajedno s njim smo se dogovorili da završimo dva smjera koja 

smo zamislili, naučno-prirodni i ljekarnički. Nije tačno da nema konkursa, bio je konkurs, sad je 

komisija radila, obavila registraciju,. Uslove i kriterijume je ispunilo 9 učenika. Na vreme sam 

pripremio dokumentaciju, predao je Upravi za nabavke. Zašto oni imaju jako veliki obim posla, iako 

nismo bili na redu, ali je planiranje obavljeno na vrijeme. U novoj školi ima mogućnosti, čak je i 

direktor obećao da će nastava u Bresani početi, rekao sam vam. U Bresani nastava počinje 2. septembra, 

u smjenama, do završetka radova. Radnici su obećali da će posao odraditi kvalitetno i kako treba, ovdje 

je potrebno 20 dana. Počeli su prije nekoliko dana. Molim vas, ovo je objekat gde deca treba da počnu 

da uče, zato sam ih zamolio da rade pojačanom dinamikom, da 2. septembra školu bude spremna. Iz 

Ministarstva je zvanično saopšteno da školska godina počinje 2. septembra. Rekao sam vam da tamo 

imamo direktora koji je obavio pripreme i dao je riječ, i ja sam bio tamo i vidio situaciju kakva je. Ne 

znam koliko sam bio jasan, oni su podijeljeni, dostavili su nam kataloge na vrijeme. Kao direktor DKA, 

distribuirao sam kataloge po školama. Čak se i imovina - znate šta je imovina - prikuplja i određuje za 

koje knjige i izdavačke kuće. E sad, ima li interesovanja neznam, nisam mogao da idem u preferencije 

jer nemam nikakvih informacija, ali ću istražiti i oni će se pozabaviti time. Ovaj posao je završen, 

spiskovi su objavljeni u školama, oni roditelji koji ne znaju da se orijentišu otići će da vide koje knjige 

im trebaju. Što se tiče školskih web stranica, one škole koje imaju sve idu tamo i prave informacije o 

svemu što se dešava u školi. Neki direktori su mi javili. Nexha kaže da imam informacije, fali potrošni 

materijal, odnosno papiri i potrošni materijal. Od početka znamo da smo snabdjeveni potrošnim 

materijalom i znam da škole nemaju problema. Znam da je jednom došao sekretar škole i pitao o tome. 

Oni su snabdjeveni, iako škole i direktori to jako dobro znaju. Za sve što vam treba, naručite direktno 

kod depoista ovdje. Materijala ne nedostaje, samo ako reditelji nisu na visini zadatka. Nezvanično ste 
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rekli u Plajniku, nemamo informaciju da ih nema, ali ja ovde javno kažem da ove godine nemamo đaka 

u prvom razredu: osnovna škola, paralela podeljena u Buće, i u Rencu. Jeste za Plajnik, ali u Plajniku 

ima. Nema zahtjeva direktora, moram ih dostaviti na vrijeme. Napravili smo rješenje za ova dva 

nastavnika, imamo i naredbu Ministarstva da nijedan nastavnik ne smije napustiti. Do sada su se 

ponašali ovako i dobro su se ponašali. Povezaću ovaj razgovor sa odgovorom koji ću dati Uranu, u vezi 

sa ovim trendom, da nije poznato - kaže razredni starešina sela Buće da nikada nemam dana da dođe 

ovo vreme kada ću biti bez posao nakon toliko godina radnog iskustva. Evo dobio sam odgovor koliko 

je nastavnika ostalo bez posla, ova dvojica su bila tu, sredili smo ih i sve je u redu. Mi kao DKA smo 

to poslali i srećom tender je izašao na vrijeme, imamo nekoliko ponuđača, otvaranje je napravljeno i 

zna se koje linije imaju prevoz učenika. Sada kažem da smo zvanično 2. septembra spremni i izvršili 

pripreme za početak nastave.  

Nexhat Selaj: Gospodine direktore, nije to rekao slučajno, a ja ću to reći kad god bude na putu. Nemojte 

to shvatiti doslovno. Ne znate u različitim oblastima, ali nemate pojma o poslu koji vam je dodijeljen. 

Dakle, morate to podijeliti,. Mi, delegati i Vi lično znamo da je ovo prvi put da ste izašli na 

transparentan i pripremljen način da nam date pojašnjenja o svemu što tražimo. Veoma mi je drago što 

ste pripremili i donijeli zaslužne podatke za početak ove školske godine. Ako je prvi bio uvredljiv, ne 

kažem da je za svaku pohvalu, ali vama kao direktoru to pripada. Kažete da sam se osećao uvređeno, 

kada sam četiri puta zaredom, četiri sednice jednu za drugom, postavljao pitanja, a vi ste razgovarali sa 

predsedavajućim, čak i bez odgovora, on je izašao. Zar i ovo nije uvreda?! Sve su to bile o kojima niste 

znali o ovoj oblasti koju razvijate. I ti dobro znaš, ne tražim više, dobro je što sam ovo rekao da se i 

tvoj kolega - Samidini - uvjeri da je riječ "neznalica" i slicno, nisam ni rekao. To je bilo samo u smislu 

oblasti oblasti koju deluje. Što se tiče kolegijalnosti, uvek sam bio primer kolega, koji su radili zajedno 

7-8 godina, ni tu ne mogu, kao što znam, ovo je ekonomista, ja sam geograf. Ne mogu da dam beleške 

i ne mogu da znam koliko oni znaju. Ali u kolegijalnom aspektu, uvijek sam ga cijenio i cijenit ću ga 

kao kolegu. Hvala vam! 

Uran Halimi: Direktore, apsolutno, lično nisam rekao licemjer. Ne shvaćate i previše lično shvatate 

stvari, budite malo više političar. Osećao sam se ugroženim, ne od vas lično, od izvršne vlasti, od 

politike, jer uvek sam ugrožen od politike, stalno, što me ovih 10 godina nije zaposlilo. Stalno sam 

prijecen politikom, iskusan sam u tom pravcu. Ne shvatajte to lično, govorimo o pretnji da ćemo vam 

uskratiti pravo. Nikada nisam odustajao, nekih 10 godina ovdje, a tu i tamo imate još koji mjesec, nikad 

to ne doživljavam kao prijetnju. Da nastavimo sa vašim, ali ono što mi ostaje od direktora obrazovanja 

- da se žalite da kažete da ste neupućeni ili da ne povezujete dvije riječi - ne mogu onda u zakonodavnom 

tijelu, gdje u školskoj ustanovi, sa To je nepisano pravilo. Važan problem sa nepisanim pravilima ne 

funkcioniše, dragi direktore. Prvi put čujem da postoji nepisano pravilo. Pošto ćeš mi reći, ja mogu šta 

hoćeš, kad je sud u pitanju, evo šta je urađeno po nepisanom pravilu. Nemojte davati ove smiješne 

odgovore! 

Arijeta Skeraj – Hvala, prelazimo na sledecu tacku, u vezi formiranje istrazne komisije za proces 

odrzavanja vozila opstine. 

Shpetim Hajredini – Mislim da ne predstavlja nista problem da predlozim sebe u ovoj komisiji. 

Anesa Mehmeti – Pozdrav, iz LDK predlazem Gazmend Ramadani. 

Uran Halimi – Iz VV predlazem sebe 

Agron Gashi – Predlazem sebe iz AAK-a 

Munir Jouzi – U ime koalicije Vakat predlazem samog sebe. 

Ventaza Esati – Pozdrav svima, iz JGP-a predlazem Edina Kurt 
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Nedžmidin Sejdilar – Mi iz PG nemamo drugog clana, sa zadovoljstvo cu ispitati ove navode. 

Merhunisa Brenoli – Pozdrav svima, predlazem Miralema Rahte za clana komisije. 

Bexhet Xheladini – Iz izvrsne vlasti predlazem Kerim Latifi 

 

Munir Jonuzi – Mi smo svi predlagali u ime politickog subjekta kojeg smo predstavljali na izbore 

2021 godine, koleginica je bila na toj listi, sada vise nije, neznam u kom svojstvu predlaze drugog 

kandidata. Koaliciju Vakat u ovoj skupstini predstavljam ja. Dao sam predlog da predlazem sebe. 

Koleginica iz kojeg politickog subjekta, nama nepoznatog na ovom listicu je predlozila ja neznam. Ne 

mozemo mi ovde predlagati samo zato sto hocemo. Predsednik je predlozio nekog iz izvrsne vlasti, a 

kolega Miralem ne predstavlja izvrsnu vlast vec zakonodavnu. Mi imamo 7 clana ne racunajuci ovaj 

fantomski predlog i 8 od Predsednika. Ja vas molim predsedavajuca da se vladate po tom papiru koji je 

jedino merodavno i verifikovano od strane CIK-a.  

 

Nedzmidin Sejdilar – Malo pre smo doneli odluku da formiramo parlamentarnu komisiju. Da 

skupstina formira komisiju koja ce ispititati kako je izvrsna vlast trosila novac. Ne moze clan ove 

komisije biti covek iz izvrsne vlasti. Ne mozemo staviti nekoga iz izvrsne vlasti a mi cemo njih sada 

da ispitujemo. To je sukob interesa. Kakva je to komisija sa 8 clanova. Komisija mora doneti odluka 

nekako. Mi ispitujemo izvrsnu vlast. I treca stvar, Vakat ne moze da ima 2 clana u komisiju. To sto su 

se karte izmesale. Neki delegati su presli u drugu politicku opciju. U CIK-u su registrovani pod imenom 

pod kojim su ucestvovali na izborima. Trenutno Vakat ima 3 delegata, i ne moze nikako da ima 2 clana 

u komisiji. Mogu da imaju najvece parlamentarne grupe, kao sto su PDK ili LDK koji imaju po vise 

odbornika. Ovo je neispravno formiranje komisije. Ne moze imati 8 clana I ne moze da bude neko iz 

izvrsne vlasti, za kojieg sumnjam da ce vrsiti pritisak na clanove komisije. Molim da resimo ovo na 

adekvatan nacin.  

 

Arijeta Skeraj – Ja sam g.Sejdilar, trazila imena od strane politickih partija, Merhunisa je zatrazila rec. 

Videcemo da li joj pripada ili ne. Meni ovde na listi pise Vakat 3 clana, neka se oni dogovore, isto kao 

I o pitanju o clanu iz izvrsne vlasti. Vakat neka se razjasne I neka mi dostave ime. 

Miralem Rahte – Mi u dogovru sa Merhunisom, posto nas i dalje registruju ka Vakat, a bilo smo to, mi 

smo u dogovoru doneli odluku da ja budem clan komisije. U ime, kako se tamo vodimo. Mi smo, od 3 

clana dvoje odlucilo da ja budem clan.  

Arijeta Skeraj – Ti si predlozio sebe na ime Vakata, vi ste Vakat. Meni ovde pise Vakat. 3 su clanova 

iz Vakata, vi ste na ime Vakata. Predlazes sebe I Munir predlaze sebe. Moracu da se konsultujem. 

Arijeta Skeraj – Nakon objasnjenja sa mojim pravnikom. Na osnovu predloga, ja sam trazila predloge, 

prvi iz Vakata se javio Munir, ako hocete da se dogovorite za nekih 5 minuta, I da mi dostavite jedno 

ime, il ice onaj koji je prvi predlozio biti izabran. 

 

Munir Jonuzi – Sada ste poceli i vi da me nervirate, zato sto ste poceli da sprovodite dvostruke arsine. 

Da li to radite samo kada je u pitanju nevecinska zajednica ili nad svima. Kolega Shpetim je predsednik 

njihove parlamentarne grupe, izasao je za govornicom i predlozio samog sebe, zato sto on ima pravo 

da govori ispred njihovog politickog subjekta. Uran Halimi, on je predsedavajuci VV-a, predlozio je 

samog sebe. Jetmir nije ovde, pa je Uran preuzeo tu ulogu, u ime Vakata samo ja mogu da predlazem. 

Ovo je sramota, da pravimo cirkus od ove skupstine. Ljudi su otisli na drugu listu, i oni ce u ime Vakata 

govoriti, to nije u redu. Nije u redu da vi kao predsedavajuca postupate na taj nacin. Nesmemo da 
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primenjujeme neke ustupke i primenjujemo ne zakonske radnje u skupstini.  

Arijeta Skeraj – Ja nisam znala da si ti sef parlamentarne grupe Vakat, ti si izasao I predlozio u ime 

Vakata, ja Merhunisi nisam rekla da uzme rec u ime Vakata. 

 

Miralem Rahte – Ja neznam, ko je koga izabrao da bude šef parlamentarne grupe. Ja neznam ni kada 

smo birali šefa grupe iz bilo koje politicke partije. Ovo nije parlement u Pristini pa da biramo šefa 

grupe. Mi smo 3 clana na papiru, 2 clana zele da ja budem, ja trazim samo da bude zakonski. 

 

Munir Jonuzi – Ocigledno je da je Miralem Rahte zaboravio prvu skupstinu, kada smo dostavljali 

predstavnike svakog subjekta. Da li se secate kada smo se dogovarali u vezi ekskurzije, vi Miralema 

niste hteli da primate u dogovorima politickih subjekata, jer njagov sadasnji politicki subject ne 

egzistira u ovoj skupstini, sada vi odjednom menjate misljenje. Dajte mi na osnovu kog zakona je to 

ispravno. Ovi ljudi koji su napustili Koaliciju Vakat, nisu bili u komisiji koja je birala vas za 

predsedavajucu. Ovde, u ovoj skupstini, ja sam predstavljao i predvodio Koaliciju Vakat, ne samo ovde 

vec I na izborima i u skupstini. Takav je bio nas dogovor I tako se vladamo. 

Uran Halimi – Ja se secam jasno na jednoj od prvih sednica, Asocijacija kosovskih opstina nam je 

trazila po jednom predstavnika parlamentarnih grupa, tada smo predlagali, ako ne verujete vidite 

zapisnike, tada smo svi birali sefove parlamentarnih grupa. Uz puno odgovornost Kazem da je za sefa 

parlamentarne grupe Vakata tada izabran Munir Jonuzi. 

Nedzmidin Sejdilar – Ovo po meni je bezvezna rasprava i gubljenje vremena. Ako mogu da zavrsim. 

Oni su sami odabrali Jonuzija da ih predstavlja, sa druge strane oni su napustili njegovu stranku. Ako 

ulazimo u detalje, u komisiji za plate gospodja Merhunisa uzima platu na ime Kadri. Kako je to izvela. 

Adem Emini je svedok. Ima dosta nelogicnosti u ovoj skupstini. Nisam ja zavrsio. Smirite ga. Da 

skratimo ovu agoniju. Interesuje me koliko ce clanova imati ova komisija. Sto se vise oni podele, bice 

bolje za nas narod. Vakat ne moze da ima 2 clana. Da li ste dobili odgovor od pravnog sluzbenika da li 

izvrsna vlast ima pravo da ima clana u ovoj komisiji.  

Driton Ademi – Razgovarali smo da se sednice vise ne odrzavaju u petak. Molim vas eventualno da se 

stavi na pocetak ne na kraj. 

Arijeta Skeraj – Hvala Sejdilar, posto nema kvoruma za dalju raspravu, ovim zatvaram danasnju 

sednicu skupstine. 

Predsedavajuca Skupstine 

Arijeta Skeraj 

 

 

 

 

 


